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PROTOKÓŁ nr VI/24 

Sesji Rady Gminy Topólka 

z dnia 17 października 2024 r. 

 

 

Ad-1. O godzinie 1000  Przewodniczący Rady Gminy Topólka - Stanisław Borkowski, 

oświadczył, otwieram VI, w IX kadencji, Sesję Rady Gminy. Powitał przybyłych na Sesję: 

radnych, wójta gminy - Konrada Lewandowskiego, skarbnik gminy – Katarzynę 

Modrzejewska, sekretarz gminy i zastępcę wójta – Joannę Kosińską, pracowników urzędu 

gminy Ewelinę Waszak i Wojciecha Wąsikowskiego, Dyrektora GOKu Jana Błaszczyka oraz 

sołtysów. 

Przewodniczący stwierdził, że jest wymagane quorum do podejmowania uchwał, 

wszyscy radni obecni. 

Lista obecności radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 Na protokolanta Sesji zaproponował Ewelinę Waszak, innych propozycji nie zgłoszono. 

Przewodniczący Rady oznajmił, że dzisiejszą Sesję protokołować będzie Ewelina Waszak. 

 

Przystąpiono do realizacji porządku obrad. 

Ad-1. Przyjęcie porządku obrad. 

 

 Przewodniczący Rady poinformował, że radni w materiałach na Sesję otrzymali 

proponowany porządek obrad.  

Porządek obrad został przyjęty. 

       

Ad-2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.  

Uwag nie zgłoszono. Protokół z V Sesji Rady Gminy Topólka został przyjęty. 

 

Ad-3. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał podjętych przez Radę Gminy oraz informacja 

o działalności w okresie między sesjami. 

Wójt przedstawił sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy i informację 

z działalności w okresie między sesjami. 

W dyskusji nad sprawozdaniem nikt nie zabrał głosu.   

 

Ad-4. Podjęcie uchwał:  

1)  uchwała zmieniająca uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. 

w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok. 

Skarbnik Gminy – Katarzyna Modrzejewska przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę Rady Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 

2024 rok. 
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Z pytaniem zwrócił się radny Roman Antczak. Prosił o wyjaśnienie zmian dotyczących stawki 

za dożywianie. Prosił o porównanie do stawki poprzedniej.  

Wójt gminy wyjaśnił, że poprzednia stawka wynosiła 6 zł obecnie wynosi 7 zł. Złotówka 

różnicy wiąże się z tym, że dzieci otrzymują posiłek dwudaniowy. Zwiększyła się ilość 

wydawanych posiłków z 60-70 do 150-170 w porównaniu do roku poprzedniego i są to również 

posiłki dla dzieci przedszkolnych, które obecnie znajdują się na terenie szkoły (z uwagi na 

remont budynku punktu przedszkolnego).  

Kolejne pytanie radnego Romana Antczaka dotyczyło możliwości zaplecza gastronomicznego 

w związku ze zwiększeniem ilości wydawanych posiłków. 

Wójt poinformował, że nie otrzymał ze strony dyrektora informacji dotyczących utrudnień w 

kwestii przygotowywania posiłków.  

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VI Sesji).  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę Rady 

Gminy Topólka z dnia 21 grudnia 2023 r. w sprawie uchwalenia budżetu na 2024 rok. 

Uchwała Nr VI/32/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

2) w sprawie stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Topólka do rozpatrzenia skargi. 

 

Przewodniczący Rady – Stanisław Borkowski przedstawił projekt uchwały w sprawie 

stwierdzenia braku właściwości Rady Gminy Topólka do rozpatrzenia skargi. 

Radny Roman Antczak zwrócił się do Przewodniczącego Rady o wskazanie zakresu 

zachowania, jakiego skarga dotyczy. 

Przewodniczący Rady wskazał, że radni mogą zapoznać się z treścią skargi a jej zakres dotyczy 

rzekomego nieprawidłowego zachowania radnego w stosunku do nieletniego. 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VI Sesji).  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie stwierdzenia 

braku właściwości Rady Gminy Topólka do rozpatrzenia skargi. 

Uchwała Nr VI/33/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

3) w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu na realizację 

zadania pn. „Remont chodnika w ciągu drogi powiatowej 2814C Samszyce – Izbica 

Kujawska w m. Galonki”. 
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Wójt Gminy – Konrad Lewandowski przedstawił projekt uchwały w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu na realizację zadania pn. „Remont chodnika 

w ciągu drogi powiatowej 2814C Samszyce – Izbica Kujawska w m. Galonki”. 

Radny Piotr Kruszyna zwrócił się z pytaniem czy wpłynął oficjalny wniosek w tej sprawie od 

Powiatu Radziejowskiego, jeśli tak to prosił o przedstawienie jego treści.  

Wójt poinformował, że oficjalny wniosek nie wpłynął. Są to zadania wspólnie realizowane od 

wielu lat i jeśli Starostwo oświadcza ustnie wolę realizacji zadania to jest to podstawa podjęcia 

dalszych kroków. Ponadto bez zgody radnych w formie uchwały nie ma możliwości podjęcia 

dalszych działań. 

Radny Piotr Kruszyna pytał o wyliczenia kosztów skąd wynikają i jaki jest udział procentowy 

Powiatu a jaki Gminy. 

Wójt wskazał, że podstawą wyliczenia kosztów inwestycji jest kosztorys inwestorski, następnie 

kosztorys wykonawczy, który określa kwotę zadania. Jest to kwota 50.000 zł po stronie Powiatu 

a kwota 33.964, 14 zł po stronie Gminy. 

 (pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

VI Sesji).  

Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. Radni w głosowaniu  jawnym,  głosami:  „za” – 15 radnych, 

„przeciw” – nie było, „wstrzymujących się” – nie było, uchwałę podjęli.  

Przewodniczący Rady Gminy stwierdził, że Rada podjęła uchwałę w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej Powiatowi Radziejowskiemu na realizację zadania pn. „Remont chodnika 

w ciągu drogi powiatowej 2814C Samszyce – Izbica Kujawska w m. Galonki”. 

Uchwała Nr VI/34/24 stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

Imienny wykaz głosowania radnych stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad-5. Informacja Wójta Gminy o realizacji interpelacji i wniosków zgłoszonych na poprzedniej 

sesji. 

Wójt poinformował, że na poprzedniej sesji nie złożono interpelacji, na pytania i wnioski 

udzielono odpowiedzi na bieżąco. 

 

Ad-6. Interpelacje radnych składanych na piśmie. 

  Interpelacji nie zgłoszono. 

 

Ad-7. Wolne wnioski. 

Radny Piotr Kruszyna wnioskował do wójta o wykoszenie poboczy. Kolejne pytanie było 

skierowane do Przewodniczącego Rady i dotyczyło publikacji protokołów z sesji na BIPie.  

Przewodniczący Rady wskazał, że protokoły z sesji będą publikowane. 

Wójt w swojej wypowiedzi odniósł się do protokołów. Wskazał, że obowiązkiem jest 

publikacja transmisji sesji i publikacja nagrań z sesji. Jeśli jest taka potrzeba te protokoły mogą 

być publikowane. W odniesieniu do koszenia poboczy wójt wskazał, że problemy wynikają 

z braków zarówno osobowych jak i sprzętu jednak będą one wykoszone w najbardziej 

koniecznych punktach. W przyszłości są plany aby przedsiębiorcy dokonujący odśnieżania 

wykonywali również usługę koszenia poboczy.  

Dalsze rozmowy dotyczyły poboczy i bezpieczeństwa w okresie zimowym. 
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Na zakończenie dyskusji wójt wskazał, że pobocza zostaną wykoszone w najbardziej 

newralgicznych miejscach i zostaną udrożnione pobocza aby woda mogła spływać z jezdni. 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił wniosek Koła Łowieckiego Cyranka 

o dofinansowanie zakupu bażantów. Ustalono, że ta kwestia zostanie przedyskutowana czy 

takie zadanie może zostać sfinansowane.  

Wójt podziękował radnym za podjęcie uchwał oraz pracę pomiędzy sesjami. Podziękował 

sołtysom za wsparcie w zbiórce dla powodzian. Wójt zaprosił na obchody Dnia Niepodległości, 

z tej okazji 10 listopada o godz. 16.00 w par. w Topólce zostanie odprawiona msza święta. 

(pełna wypowiedź wszystkich osób zabierających głos w  tym punkcie znajduje się na stronie 

Biuletynu Informacji Publicznej Gminy Topólka pod hasłem „Transmisje Sesji Rady” – zapis 

V Sesji).  

 

Ad-8. Zakończenie obrad. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Rady oświadczył – zamykam VI 

Sesję Rady Gminy – dziękuję państwu.  

Sesja zakończyła się o godzinie 1107. 

Zapis  Sesji  dostępny na stronie Biuletynu Informacji Publicznych Gminy Topólka pod 

hasłem „Transmisje Sesji Rady”.   

Na tym protokół zakończono.  

Protokolant: Ewelina Waszak 

 

Przewodniczący Rady Gminy Topólka 

Stanisław Borkowski 

 


